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ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA CELEBRADA EL DIA VINT-I-SET DE
GENER DE  DOS MIL CATORZE

A la vila de Roses  (Girona), el 27 de gener de  dos mil catorze.

Quan són les 20:00 hores es reuneix a la  sala d'actes de la Casa Mallol, sota la presidència
de la senyora Montse Mindan i Cortada, alcaldessa presidenta de  la  corporació, el ple de
l’Ajuntament a l’objecte de celebrar sessió ordinària d’acord amb la convocatòria que s’ha
repartit.

Són presents en el moment de començar la sessió:
Sr. Carles Pàramo i Ponsetí Primer  tinent d'alcalde
Sr. Manel Escobar Yegua Segon tinent d’alcalde
Sra. Sílvia Ripoll i Cayuela Tercer tinent d’alcalde
Sr. Ángel Tarrero González Quart tinent d’alcalde
Sr. Marc Danés i Zurdo Cinquè tinent d’alcalde
Sr. Josep Ma. Mas Blanch i Ponce Sisè tinent d’alcalde
Sra. Sílvia Useros i Moyano Setè tinent d’alcalde
Sr. Juan Manuel Fernández i Martínez Regidor
Sra. Anna Jorquera i Navarro Regidora
Sr. Ambrosio Martínez i Olivares Regidor
Sr. Carlos López Expósito Regidor
Sr. Carles Ferrer Casademont Regidor
Sr. Francisco Martínez Pérez Regidor
Sra. Francisca Guijarro Muñoz Regidora
Sra. Francisca Martin Mendoza Regidora
Sr. Francesc Giner i Ballesta Regidor
Sra. Ma. Àngels Arjona Crusellas Regidora

S’incorporen a la sessió:
Sr. David Beltran Blanco Regidor, en el punt número 2 de l’ordre
del dia, quan són  les 20:08 hores.

Senyora Mariel·la Roig Guitart Interventora en funcions, en substitució
de l’interventor  municipal de la Corporació

També hi assisteixen:
Senyora Ma. Teresa Sánchez Luna Tècnica en Administració General

Actua de secretari Fco. Luis MUÑOZ CAMEO, secretari general de la corporació.

Un  cop  l'alcaldessa ha obert l'acte, s'entra a l'ordre del dia, es tracten els  afers indicats i es
prenen  els acords que  es detallen.

01.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ANTERIOR
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− Sessió extraordinària del 2 de desembre de 2013

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar l’acta
tal com ha estat redactada.

02.- INFORMACIÓ DE L’ALCALDIA

DADES ESTADÍSTIQUES A 1 DE GENER DEL 2014

Població total ............ 19.683 habitants
Homes ......................   9.855 habitants
Dones .......................   9.828 habitants
< 16 anys ..................   3.626 que representen el 18,36% de la població
Atur a 1 de desembre de 2012 era de 1633 persones i aquest any ha estat de 1652
persones

INCIDÈNCIES DEL GIE
− Total d’incidències rebudes ...... 158 incidències i encàrrecs, un 32% menys de les que

..................................................   es van recollir en el mes de novembre
− Incidències desestimades: .......... 4 desestimades
− Incidències a resoldre: ...............154
− Incidències resoltes: ...................126 d’un total de 154 que suposa un  82% del total.
− Incidències pendents: ..................29

La mitjana d’incidències d’aquest passat any 2013 ha estat 290 al mes.  L’any 2012 ha estat
de 373 incidències al mes. Les incidències han baixat i han tingut una reducció d’un 22%.
De les incidències d'aquest mes de desembre

DECRETS DICTATS DES DE L’ALCALDIA DEL 18 DE DESEMBRE AL 8 DE GENER DE
2014

Total de decrets  ............ 112
Contingut econòmic .......   21
Contingut urbanístic .......   32
Contingut general  ..........  59

REUNIONS DE TREBALL, VISITES I ACTES FINS EL 8 DE GENER

Reunions de treball a Roses



3

− 10 Reunions de treball
− 2 Consell Executiu PRODER
− 2 Consells Executius PORT
− 4 Meses de Contractació
− 4 Gerències d’Urbanisme
− 4 Juntes de Govern Local
− 1 Consell Administració ROSESNET
− 1 Consell Administració PORT DE ROSES
− 1 Junta de Portaveus
− 1Comissió Informativa
− 1 Ple
− Reunió “TOP MANTA”, Sr. Albert Ballesta, director del Departament d’Interior de la

Generalitat de Catalunya i l’Associació de Comerciants Sta. Margarida+Associació
Comerciants Independents de Roses+ACOR.

− Reunió alcaldes zona i representants CCB (tarifes d’aigua)

Reunions de treball fora de Roses
− BCN, dinar treball de CREUERS amb representants de la Generalitat+alcaldes de

Palamòs i Sant Carles de la Ràpita+ Cambres de Comerç de Girona+Palamós+Tortosa

Visites rebudes a Roses
− 7 visites

Actes a Roses
− Visita “Pessebre Vivent”
− Sopar Nadal premsa “TV Empordà”
− Recepció Reis de l’Orient
− Signatura convenis utilització Piscina Mpal. amb els Ajuntaments de Sant Pere

Pescador, Pau, Vilajuïga, El Port de la Selva i Palau-Savedera
− Presentació de la programació del TMR 2014-01-24
− Benvinguda Any Nou amb l’Associació d’Amis Francophones de l’Alt Empordà.
− Sorteig ACOR – campanya comerç Nadal a Roses 2014
− Benvinguda als assistents del Curs Català inicial i bàsic 1

Actes fora de Roses
− MADRID, FITUR presentació “Les Badies Més Belles del Món”

Assistència mitjans de comunicació
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− Hora de l’alcaldessa

FELICITACIONS I AGRAÏMENTS

Agraïments
− Agraïment de la Companyia del “T’ESTIMO, ETS PERFECTE, JA ET CANVIARÉ” per

l’acollida que varen tenir i felicitar-nos per l’equip tècnic i les instal·lacions que disposem.
(S’adjunta còpia).

El Ple en queda assabentat.

03.- AUTORITZAR LA COMPATIBILITAT PER A L’EXERCICI DE L’ACTIVITAT PÚBLICA
I PRIVADA DEL TREBALLADOR MUNICIPAL ERNEST RUIZ GARCÍA

La senyora Montse Mindan, alcaldessa presidenta de la corporació, presenta la proposta del
tenor literal següent:

Identificació del document

Autorització de compatibilitat per a l’exercici de l’activitat pública i privada del treballador
municipal Ernest Ruiz García.

Antecedents

1. Ernest Ruiz García, que presta els seus serveis en aquest Ajuntament en règim de
personal funcionari que ocupa la plaça d’interventor municipal, ha sol·licitat, mitjançant
escrit de data 9 de desembre de 2013 i número de registre d’entrada 17.496-2013, que li
sigui concedida l’autorització de compatibilitat per a l’exercici de l’activitat pública que
desenvolupa i la privada que s’expressa tot seguit:

Activitat pública: Funcionari amb habilitació de caràcter estatal
Lloc de treball: Interventor municipal
Jornada setmanal: 37 hores i 30 minuts

Activitat privada: Exercici lliure de la professió d’economista
Horari: Fora de l’horari de treball de l’activitat pública

2. Amb data 10 de desembre de 2013, el cap de Recursos Humans ha emès un informe
favorable al  respecte.

3. Amb data 20 de gener de 2014, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable
al respecte.
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Fonaments de dret

Primer. El règim d’incompatibilitats del personal al servei de les corporacions locals està
regulat a la Llei 53/1984, de 26 de desembre, d’incompatibilitats del personal al
servei de les Administracions públiques, com a normativa bàsica; la Llei 21/1987,
de 26 de novembre, d’incompatibilitats del personal al servei de l’Administració de
la Generalitat; el Reial Decret 598/1985, de 30 de novembre, sobre
incompatibilitats del personal al servei de l’Administració de l’Estat, de la Seguretat
Social i dels ens, organismes i empreses dependents; i el capítol segon del títol
sisè del Reglament del personal al servei de les entitats locals.

Segon. D’acord amb allò que estableixen els articles 11, 12, 13 i 14 de la Llei 21/1987 i
concordants de la Llei 53/1995, es pot autoritzar al personal comprés a
l’esmentada normativa per a l’exercici d’activitats privades i d’acord amb les
limitacions i condicions que els esmentats preceptes estableixen.

En aquest sentit queda prohibit el desenvolupament d’activitats privades, incloses
les de caràcter professional que es relacionen directament amb les que
desenvolupa l’Ajuntament, o en els assumptes en què el funcionari o treballador
autoritzat, intervingui o hagi intervingut en els últims anys o que hagi d’intervenir
per raó del seu càrrec.

Tercer. D’acord amb els articles 12.2 i 21 de la Llei 21/1987, la dedicació horària a
l’activitat privada que sol·licita realitzar l’interessat no pot superar la meitat de la
jornada ordinària desenvolupada a l’Administració, ni es pot produir cap tipus de
coincidència horària entre ambdues activitats, ni tan sols de forma esporàdica.

Quart. L’autorització quedarà automàticament sense efecte en el cas de canvi de lloc en
el sector públic o de modificació de les condicions del lloc de treball.

Cinquè. D’acord amb allò que estableixen els articles 22.2 de la Llei 21/1987 i 54.s) i 333.a)
del Reglament del personal al servei de les entitats locals, correspon al Ple
l’adopció de l’acord resolutori de compatibilitat.

A proposta de l’alcaldessa presidenta, Montserrat Mindan Cortada, s’adopta el següent

Acord

1. Autoritzar la compatibilitat de l’activitat pública i privada a Ernest Ruiz García, personal
funcionari que ocupa la plaça d’interventor municipal, per a l’exercici lliure de la professió
d’economista.

2. Informar a l’interessat de les següents especificacions:
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a. L’exercici de l’activitat privada que es reconeix està subjecte a les condicions i
limitacions establertes en els articles 11, 12, 13 i 14 de la Llei 21/1987, de 26 de
novembre, d’incompatibilitats del personal al servei de l’Administració de la
Generalitat.

b. En cap cas la suma de les jornades de l’activitat pública i la privada no pot superar la
jornada ordinària de l’administració, incrementada en un 50%.

c. L’autorització de compatibilitat està condicionada a l’acompliment estricte de la
jornada i l’horari en els llocs de caràcter públic i restarà automàticament sense efecte
en cas de canvi de lloc en el sector públic i de modificació de les condicions del lloc
de treball.

d. L’Ajuntament podrà requerir-li que presenti nòmines, rebuts o altres documents que
justifiquin la durada de la jornada del segon lloc a l’exercici públic o de l’activitat
privada per a l’exercici de la qual hagi obtingut el reconeixement o l’autorització de la
compatibilitat.

3. Notificar l’adopció del present acord a l’interessat per al seu coneixement i efectes.= Exp.
5476/2013.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

04.- DONAR COMPTES DEL CANVI DE PORTAVEU DEL GRUP MUNICIPAL DEL
PARTIT SOCIALISTA DE CATALUNYA-PROGRÉS MUNICIPAL (PSC-PM)

La senyora Montse Mindan, alcaldessa presidenta de la corporació, presenta la proposta del
tenor literal següent:

Identificació del document

Nomenament del nou portaveu del Grup Municipal del Partit Socialista de Catalunya-Progrés
Municipal (PSC-PM) després de les eleccions municipals del 22 de maig de 2011.

Antecedents

1. Escrit de constitució del Grup Municipal Socialista-Progrés Municipal acordat el dia 24 de
desembre de 2013 que presenten a l’Ajuntament mitjançant registre d’entrada
18433/30.12.2013.

2. La Comissió Informativa Genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 20
de gener de 2013, va dictaminar favorablement l'assumpte més amunt esmentat.
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Fonaments de dret

Primer.- Article 50 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril de la Generalitat de Catalunya.

Segon.- Article 36 del Reglament d’Organització, funcionament i règim jurídic de les entitats
locals.

A proposta de la senyora Montse Mindan i Cortada, alcaldessa presidenta de la corporació,
el ple adopta el següent

ACORD

D’acord amb la petició del Grup Municipal del PSC-PM, registre d’entrada número 18433 del
30.12.2013 i de conformitat amb el seu acord de 24.12.2013 es modifica la designació del
portaveu del grup municipal que passa a ostentar el senyor Francisco Martinez Perez amb
els següents suplents:

Nombre total de membres: cinc (5)
Portaveu: Sr.   Francisco Martinez Perez
1r. Suplent: Sr.   David Beltran Blanco
2n. Suplent: Sra. Francisca Guijarro Muñoz

Integrants:
Sra. Carles Ferrer Casademont
Sr.   Francisco Martinez Perez
Sra. Francisca Guijarro Muñoz
Sr.   David Beltran Blanco
Sra. Francisca Martin Mendoza. = Exp. 2683/2011”

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNCIPAL SOCIALISTA

Sr. Francisco Martinez.- Vol donar les gràcies als seus companys per la confianza que han
dipositat en ell i a partir d’aquí fer la millor oposició possible. Més que res, pels interessos
del nostre poble

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ

Sr. Carles Pàramo.- Com a Portaveu del Grup Municipal de Convergència i Unió, vol donar
la benvinguda al senyor Francisco Martinez i espera que aquesta nova etapa sigui fructífera i
com ja sap el senyor Francisco Martinez diu que hi ha una predisposició total.

El senyor Pàramo diu que la relació personal d’ambdós sempre ha estat més que correcte i,
amb la resta de la gent que té a la seva dreta, fantàstica. Aleshores, es podran entendre.
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INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR

Sr. Manel Escobar.- Diu al senyor Francisco Martinez que ja es coneixen i li desitja el millor.

El Ple en queda assabentat

05.-  RATIFICAR LA RESOLUCIÓ DE L'ALCALDIA NÚM. 3155 DE 13 DE DESEMBRE DE
2013 PEL QUAL ES VA  APROVAR EL CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE EL
CONSORCI DE COMERÇ, ARTESANIA I MODA DE CATALUNYA, ORGANISME
ADSCRIT AL DEPARTAMENT D’EMPRESA I OCUPACIÓ DE LA GENERALITAT DE
CATALUNYA, L’AJUNTAMENT DE ROSES I L’ASSOCIACIÓ DE COMERCIANTS DE
ROSES PER A LA CONSOLIDACIÓ DEL CENTRE COMERCIAL A CEL OBERT (CCCO)
DE ROSES

El senyor Ambrosio Martinez, responsable de l’Àrea de Promoció Econòmica, presenta la
proposta d’acord que és del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a la ratificació de la resolució de l'alcaldia núm. 3155 de 13 de desembre
de 2013 per la qual s'aprova el conveni de col·laboració entre el Consorci de Comerç,
Artesania i Moda de Catalunya, organisme adscrit al Departament d’Empresa i Ocupació de
la Generalitat de Catalunya, l’Ajuntament de Roses i l’Associació de Comerciants de Roses
per a la consolidació del Centre Comercial a Cel Obert (CCCO) de Roses.

Antecedents

1. En data 13 de desembre de 2013 (Resolució de l'alcaldia núm. 3155/13.12.13) es va
adoptar la següent resolució:

"1. Aprovar el conveni de col·laboració entre el Consorci de Comerç, Artesania i Moda
de Catalunya, organisme adscrit al Departament d’Empresa i Ocupació de la
Generalitat de Catalunya, l’Ajuntament de Roses i l’Associació de Comerciants de
Roses per a la consolidació del Centre Comercial a Cel Obert (CCCO) de Roses.

2. La signatura d’aquest Conveni suposa el compromís per part de l’Ajuntament de
Roses a col.laborar en la difusió, promoció i coordinació del projecte i col.laborar en
la consecució dels objectius del present Conveni.

3. La signatura d’aquest Conveni de col.laboració no suposa cap despesa per
l’Ajuntament de Roses.
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4. Autoritzar a l’Alcaldessa-presidenta la signatura del Conveni de col·laboració entre el
Consorci de Comerç, Artesania i Moda de Catalunya, l’Ajuntament de Roses i
l’Associació de Comerciants de Roses

5. Ratificar el present conveni en el proper Ple que se celebri per majoria simple.

6. Notificar aquest acord i còpia del conveni a la Direcció General d’Administració Local
del Departament de Governació de la Generalitat de Catalunya, c/ Via Laietana, 26
08003 Barcelona.

7. Notificar aquest acord al Consorci de Comerç, Artesania i Moda de Catalunya i a
l’Associació de Comerciants de Roses. “

2. La Comissió informativa del dia 20 de gener de 2014 ha emès un dictamen favorable al
respecte.

El regidor de l’Àrea de Promoció Econòmica i Fires, Ambrosio Martínez Olivares, proposa al
Ple de l’Ajuntament l’adopció del següent:

ACORD

1. Ratificar la resolució de l'alcaldia núm. 3155 de 13 de desembre de 2013 pel qual es va
aprovar el conveni de col·laboració entre el Consorci de Comerç, Artesania i Moda de
Catalunya, organisme adscrit al Departament d’Empresa i Ocupació de la Generalitat de
Catalunya, l’Ajuntament de Roses i l’Associació de Comerciants de Roses per a la
consolidació del Centre Comercial a Cel Obert (CCCO) de Roses. Exp: 5436/2013

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr. Ambrosio Martinez.- Explica a la senyora Francisca Guijarro en què consisteix aquesta
proposta de Mercat al Cel Obert.

Explica que són diferents fires o accions que es fan per promoció de la població, entre
l’ACOR (Associació de Comerciants de Roses), el departament d’Empresa i Ocupació i
l’Ajuntament. Aquestes campanyes que es fan durant l’any, com per exemple la campanya
de Nadal, la Festa del Mar, la Fira d’Estiu, la campanya d’estiu i informadors de carrer del
centre comercial i la Fira d’Hivern de l’any en curs. Se’ls ha posat aquest nom, a Cel Obert,
Centre Comercial a Cel Obert. És un nom que ha donat la Generalitat.

Cal remarcar que la signatura d’aquest conveni de col·laboració no suposa cap despesa per
a l’Ajuntament.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA
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Sra. Francisca Guijarro.-  Agraeix al senyor Ambrosio Martinez la deferència que ha tingut a
l’hora d’explicar-ho, no només a ella, sinó a tothom, perquè ho tingui clar i comprengui què
vol dir. El seu grup hi donarà suport en tot allò que provingui de les associacions, sigui de
comerciants, de veïns o del què sigui.

Diu que el Grup Municipal Socialista, evidentment,  li donarà suport. Estan contents i
esperen que definitivament això comenci a engegar, sigui efectiu i s’assoleixin els objectius
que es marquen.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE

Sr. Francesc Giner.- Diu que s’afegeix a les paraules de la senyora Francisca Guijarro,
espera que tot vagi molt bé i diu que el seu grup també li donarà suport.

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDIA

Sra. Montse Mindan.- Aclareix que en aquest conveni la Generalitat no els demana que
s’incorpori cap tipus de quantia econòmica, però és cert que si l’Ajuntament dóna suport a
les associacions sempre hi ha un cost personal.

Ens estan demanant que les administracions estiguin al costat de les associacions. No
posen i quantifiquen, però han de tenir en compte que qualsevol activitat que es
desenvolupa, cost de personal, cost de logística, cost de neteja o de recollida, comporta una
despesa que, tot i que no és quantificada, li agrada dir que hi ha un esforç per part de
l’Ajuntament.

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la
proposta tal com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

06.- RATIFICAR LA RESOLUCIÓ DE L'ALCALDIA NÚM. 3083 DE 3 DE DESEMBRE DE
2013 PEL QUAL ES VA  APROVAR EL PROTOCOL DE COL.LABORACIÓ ENTRE
L’AJUNTAMENT DE ROSES I L’AJUNTAMENT DE SANT FELIU DE LLOBREGAT I
L’ASSOCIACIÓ AMICS DE LES ROSES DE SANT FELIU DE LLOBREGAT EN LA
PROMOCIÓ DEL MÓN DE LA ROSA

El senyor Ambrosio Martinez, responsable de l’Àrea de Promoció Econòmica, presenta la
proposta d’acord que és del tenor literal següent:

Identificació de l’expedient

Proposta relativa a la ratificació de la resolució de l'alcaldia núm. 3083 de 3 de desembre de
2013 per la qual s'aprova el Protocol de col.laboració entre l’Ajuntament de Roses i
l’Ajuntament de Sant Feliu de Llobregat i l’Associació Amics de les Roses de Sant Feliu de
Llobregat en la promoció del món de la rosa.
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Antecedents

1. En data 3 de desembre de 2013 (Resolució de l'alcaldia núm. 3083/03.12.13) es va
adoptar la següent resolució:

"1. Aprovar el Protocol de col.laboració entre les tres entitats: Ajuntament de Roses ,
Ajuntament de Sant Feliu de Llobregat i Associació d’Amics de les Roses de Sant
Feliu de Llobregat.

2. La vigència d’aquest protocol és fins el 30 de juny de 2015.

3. La signatura d’aquest Protocol de col.laboració no suposa cap altre compromís que
col.laborar en la difusió de diverses activitats sobre les roses, difondre informació el
món de la rosa i en cap cas, suposa un compromís econòmic per a l’Ajuntament de
Roses.

4. La signatura d’aquest Protocol de col.laboració no suposa cap despesa per
l’Ajuntament de Roses.

5. Autoritzar a l’Alcaldessa-presidenta la signatura del Protocol de col.laboració entre
les tres entitats: Ajuntament de Roses , Ajuntament de Sant Feliu de Llobregat i
Associació d’Amics de les Roses de Sant Feliu de Llobregat.

6. Ratificar el present conveni en el proper Ple que se celebri per majoria simple.

7. Notificar aquest acord i còpia del conveni a la Direcció General d’Administració Local
del Departament de Governació de la Generalitat de Catalunya, c/ Via Laietana, 26
08003 Barcelona.

8. Notificar aquest acord a l'Ajuntament de Sant Feliu de Llobregat i l’Associació
d’Amics de les Roses de Sant Feliu de Llobregat. “

2. La Comissió informativa del dia 20 de gener de 2014 ha emès un dictamen favorable al
respecte.

El regidor de l’Àrea de Promoció Econòmica i Fires, Ambrosio Martínez Olivares, proposa al
Ple de l’Ajuntament l’adopció del següent:

ACORD

1. Ratificar la resolució de l'alcaldia núm. 3083 de 3 de desembre de 2013 pel qual es va
aprovar el Protocol de col.laboració entre l’Ajuntament de Roses i l’Ajuntament de Sant
Feliu de Llobregat i l’Associació Amics de les Roses de Sant Feliu de Llobregat en la
promoció del món de la rosa. Exp: 5015/2013
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INTERVENCIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr. Ambrosio Martinez.-  Diu que aquest també és un conveni amb l’Associació Amics de les
Roses de Sant Feliu de Llobregat i amb l’Ajuntament.

PRIMERA INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sra. Francisca Guijarro.- Diu que segons l’expedient, aquest protocol no té cost. Remarca
que la Fira de la Rosa que costa 120.000 €, durant quatre anys són 480.000 €, és a dir
vuitanta milions de les antigues pessetes.

Consideren que a l’època  que estan passant són molts diners. No vol pas dir de no destinar
res, però pensa en un viver d’empreses dintre de l’àrea de Promoció Econòmica. Creu que
caldria fer aquest esforç.

En relació a la festa, el Grup Municipal Socialista no ho acaba de veure, perquè hi ha moltes
coses que encara no estan consolidades i, per tant, no creu que mouen un volum de
persones com, per exemple, la Fira d’Andalusia que costava 20.000 €, però que tenia el
poble a vessar. Espera sincerament que, de mica en mica, es vagi consolidant, que anem
afegint noves millores. En definitiva, el propòsit amb què es fa és perquè vingui gent, es
pugui consolidar i doni rendibilitat. És el que esperen.

RESPOSTA AL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sr. Ambrosio Martinez.- Entén que la senyora Francisca Guijarro estigui en contra, suposa
que, per sistema, més que pel que està explicant, perquè aquests números que dóna no són
reals, perquè si ho multiplica per quatre anys no és així realment, perquè el cost de l’any
passat sumat amb aquest, més el de l’any que ve, no seran aquests 80.000 €, sinó força
menys.

Estan totalment convençuts que això és una bona promoció de Roses, ens ho demostren les
dades que van obtenir de l’any passat amb la quantitat de persones que varen venir que es
diuen Rosa o Roser.

Creu recordar que eren més de tres-centes persones i que va incidir en unes cinc-centes o
sis-centes persones.

Aquest any canviarem una mica el funcionament. Pensen que assoliran l’objectiu de fer
venir mil Roses a Roses. Mil persones que es diguin Rosa, Rosers o Rusó i això equivaldria,
si això els surt com ells pensen, que vinguessin unes tres mil persones.

Pensen que ho aconseguiran sense cap problema i que és un encert de fer aquest tipus de
fira, perquè si t’hi fixes, a totes les poblacions importants o que destaquen, veu que es fan
fires que fan servir pressupostos molt més elevats que nosaltres i segurament no hi treuen
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tant rendiment. Estan convençuts que la quantitat que ens gastem ens repercutirà
positivament.

SEGONA INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sra. Francisca Guijarro.- Diu que no s’hi oposa, evidentment que es fan fires, però han de
mirar quines fires es fan. No fer fires per fer fira. Ha sentit que van venir moltes dones que
es deien Rosa i els van pagar un dinar o un sopar i pregunta si aquest any també faran això,
si pagaran sopars, perquè vingui gent.

La quantitat de gent encara s’ha de demostrar, està dient unes xifres que no són reals. A
casa seva 120 per 4 donen 480. Evidentment, l’any que ve pot ser que no es faci, però de
moment, ho tenen pressupostat i hi ha 120.000 € per a aquest any.

Torna a dir que no s’hi posa en contra, només qüestiona que hi ha coses que no acaba de
veure i troba que són moments complicats i que han de valorar què fan i com ho fan.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE

Sr. Francesc Giner.- Diu que s’alegren que la gent de Sant Feliu vulgui utilitzar coses del
nostre poble i posa l’exemple de l’embarcació que els podrien deixar.

Entenen que el format de la fira és millorable. Diu que li donaran temps a la fira i que la
col·laboració és interessant entre les dues poblacions, si ha de ser per millorar tot aquest
esdeveniment. Anuncia que el seu grup municipal votarà a favor per tirar-ho endavant.

RESPOSTA DEL REGIDOR PONENT

Sr. Ambrosio Martinez.- Diu que agraeix el suport del seu grup i diu que continua convençut
que és una bona promoció i que és una bona inversió per al poble.

No és ell sol, sinó que els seus companys i molta gent del poble li ho han aprovat i l’han
felicitat. Adreçant-se a la senyora Francisca Guijarro li diu que entén perfectament que hi
estigui en contra, però continuaran amb la línia d’intentar millorar cada any més la fira. Els
diners que costa la fira s’han de gastar, perquè si no se’n gasten no aconseguirien els
objectius que es proposen.

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDIA

Alcaldessa.- En tot cas, per donar suport a les paraules del senyor Ambrosio i a la qüestió
de la Fira de la Rosa, aclareix que la despesa no és explícita només per la Fira de la Rosa.
Diu que és veritat que pagarem sopars i que podríem fer una cuina popular, però han volgut
comptar amb la col·laboració dels restaurants, implicar-los a ells, ells fan l’esforç de fer un
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menú econòmic i  també estan participant directament en la campanya. L’any passat varen
tenir trenta-sis restaurants i avui mateix han fet la reunió amb els restaurants, que han
encoratjat a tenir continuïtat i que no quedi només en un cap de setmana, sinó que s’allargui
aquesta campanya i que puguem disposar d’aquestes mil Roses, perquè ells si que fan
càlculs. Si cada persona ve acompanyada de la família, evidentment, és un tret identitari que
pot fer que Roses, durant el mes de juny, que no és un mes de temporada alta i que
darrerament estan essent uns mesos força fluixets, a veure si poden aconseguir que vingui
gent, recolzats segurament amb altres campanyes que es fan: La Fira del Mar; l’Estació
Nàutica, a la que també donen suport com les actuacions que es fan, per exemple al teatre.
Donar-nos promoció i publicitat amb un “ves a Roses” i aprofitar que a una persona la
conviden.

Per donar contingut a la proposta, explica que si se senten recolzats i que pensen que s’ha
de continuar tirant endavant.

Tot seguit es passa a votació i se n’extreu el següent resultat:

Vots a favor: Catorze (14) Carles Pàramo, Sílvia Ripoll, Marc Danés, Josep Ma. Mas Blanch,
Sílvia Useros, Juan Manuel Fernandez, Anna Jorquera, Ambrosio Martinez, Manel Escobar,
Àngel Tarrero, Carlos López, Francesc Giner, M. Àngels Arjona i Montse Mindan.

Vots en contra: Cap (0)

Abstencions:Cinc (5) Carles Ferrer, Francisco Martinez, Francisca Guijarro, David Beltran i
Francisca Martin.

En veure el resultat de les votacions, l’Alcaldia presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

07.- MOCIÓ CONSENSUADA QUE PRESENTEN ELS GRUPS MUNICIPALS SOCIALISTA
(PSC-PM); DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ  (CiU); DEL PARTIT POPULAR DE CATALUNYA
(PPC) I DE GENT DEL POBLE-AM (GDP-AM) PERQUÈ L’AJUNTAMENT DE ROSES
SANCIONI ELS BANCS QUE NO COMPLEIXEN  LA LLEI 18/2007.

La senyora Francisca Guijarro, ponent de la moció, llegeix el text del tenor literal següent:

La Declaració Universal dels Drets Humans recull en el seu article número 25 el dret a
l’habitatge com un dret fonamental. Durant el 2012 les comarques gironines van patir més
de 2.800 (llançaments) desnonaments i durant el primer trimestre del 2013 els jutjats en van
tramitar 526 més.

A expenses de saber les xifres definitives de 2013 i sense l’esperança que aquestes hagin
millorat, diverses institucions han aplicat o han creat lleis per protegir el dret a l’habitatge que
propugna la Declaració dels Drets Humans. És el cas de la Comunitat Autònoma
d’Andalusia amb el desenvolupament de la llei 6/2013 on es preveu l’expropiació forçosa
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d’habitatges buits en mans d’entitats financeres, o l’Ajuntament de Terrassa, que recentment
ha aplicat la Llei 18/2007 de 28 de desembre pel Dret a l’Habitatge

Aquesta llei catalana, en el seu subapartat h de l’article 123, considera com a infracció molt
greu mantenir la desocupació d’un habitatge, després que l’Administració hagi adoptat les
mesures establertes pels apartats de l’1 al 5 de l’article 42 (Actuacions per a evitar la
desocupació permanent dels habitatges).

Atès que l’article 42 preveu que l’administració pugui adoptar mesures fiscals, amb l’objectiu
d’incentivar l’ocupació dels habitatges i penalitzar-ne la desocupació injustificada. Aquestes
sancions preveuen multes coercitives de 5.000 euros i sancions de fins a 900.000 euros per
a les entitats financeres que disposin d’habitatges i no els posin al mercat en règim de
lloguer.

Per tot això, elevem al Ple de l’Ajuntament, per a la seva aprovació si s’escau, el text de la
següent moció:

MOCIÓ:

1. Que l’ajuntament de Roses en compliment de la Llei 18/2007 de 28 de desembre faci
les actuacions pertinents per evitar la desocupació permanent dels habitatges
segons l’article 42, en el cas que no ho estigui fent.

2. Que l’ajuntament de Roses obri expedients i sancioni a les entitats bancàries
propietàries de pisos buits en les condicions previstes a la Llei 18/2007 de 28 de
desembre del dret a l’habitatge.

3. Que l’ajuntament de Roses faci arribar als grups municipals la següent informació:

a) Nombre d’habitatges buits del municipi.
b) Nombre de famílies en situació de desnonament al municipi.
c) Nombre d’ajuts per habitatge sol·licitats al municipi durant els anys 2012-

2013.
d) Quantitat econòmica destinada als ajuts per l’habitatge durant els anys  2012-

2013.
e) En cas que hi hagi un servei de mediació, nombre de casos de

desnonaments negociats amb les entitats prioritàries amb finalitat de
reallotjament i nombre de casos resolts favorablement.

f) Xifra aproximada d’habitatges que han d’estar disponibles per atendre la
demanda actual del municipi.

4. Que l’ajuntament en compliment de l’article 14 de la Llei 18/2007 de 28 de
desembre , encarregui la redacció del pla local d’habitatge.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA
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Sra. Francisca Guijarro.- Dóna les gràcies a tots els grups per donar suport a aquesta moció
i passarà a llegir-la. Han fet algunes modificacions, perquè entre tots han considerat que era
el més adient.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE

Sra. Ma. Àngels Arjona.- En  primer lloc, vol agrair la bona voluntat de part de tots els grups
polítics integrants del ple pel fet que s’hagi pogut consensuar aquesta moció. S’ha arribat a
un bon punt i agraeix que hi siguin tots els que en un tema tan important com aquest, que la
gent del nostre país cada vegada ho està patint més. Agraeix que l’Ajuntament hi doni tot el
seu suport.

Les dades dels casos del què en tenen coneixement des del departament de  Benestar
Social de l’Ajuntament, dels casos que fins ara estan en curs, realment no són molt
alarmants, però no se sap mai com esdevindrà el futur. Per tant, la col·laboració per part del
consistori en tots aquells casos que puguin donar-li un cop de mà, els sembla perfecte des
del Grup Municipal de Gent del Poble.

INTERVENCIÓ DEL REGIDOR DE BENESTAR SOCIAL

Sr. Marc Danés.- Primer de tot es vol afegir a aquest agraïment del consens i sobretot de la
capacitat de síntesi que han tingut els quatre grups polítics, ja que la primera moció era
bastant extensa i han aconseguit dir el mateix en menys paraules. Avui, d’alguna manera
exposarà no només la voluntat i la posició del Govern de Roses, sinó que també donarà
algunes dades en relació al que comentava la senyora Arjona en relació als processos de
desnonament que tenen i han tingut al municipi en els darrers anys.

Torna a dir que en aquest context de crisi en què moltes famílies del nostre municipi ho
estan passant realment molt  malament, doncs que hi hagi una voluntat de tots els grups
d’aquest consistori d’arribar a un acord i d’intentar treballar en positiu, és un exemple que
des d’aquí demana que portem més sovint en aquest ple.

Com diu la llei d’habitatge de Catalunya vigent des de l’any 2007, es marca l’objectiu de
garantir l’habitatge social i, per tant, l’ocupació efectiva de tots els habitatges buits que hi ha
al territori.

S’ha de dir que en aquest cas, moltes vegades, sobretot seguint a la premsa, veuen que a
les grans ciutats hi ha grans construccions de l’època del boom immobiliari, ubicades en
grans edificacions i, per tant, amb una facilitat de tenir habitatge desocupat.

En el cas d’un municipi turístic com el nostre, tenim diferents particularitats. Som un municipi
turístic i, per sort, el turisme funciona i ens va prou bé.
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Tenim una altra peculiaritat que és que com tots saben, Roses és el municipi, junt amb la
ciutat de Girona on més transaccions immobiliàries es fan al llarg de l’any. Al voltant dels
darrers anys, estem aproximadament al voltant de 900 transaccions i, per això, vol dir que
habitatges que estan momentàniament desocupats passen a ser venuts. També ens trobem
amb el tema que es planteja en un municipi turístic de què entenem com a habitatge buit. En
aquest cas la llei diu que un habitatge buit és aquell que roman dos anys sense estar habitat
i, per tant, que en el nostre municipi tenim pocs habitatges que estiguin més de dos anys
sense ser utilitzats, encara que sigui en períodes curts, temporals de setmanes o de mesos.

El que també diu la llei i s’ha dit aquí en els antecedents és que la sanció als bancs sempre
han de buscar que sigui l’última opció que, el primer que han de fer és desenvolupar tot un
reglament.

En aquest cas han demanat d’afegir el punt número quatre en compliment de la llei
encarregant el Pla Local d’Habitatge. Aquest Pla Local que s’hauria pogut haver fet
perfectament a partir del mes de gener de l’any 2008, però que per diferents motius no s’ha
fet i, per tant, aquest govern es compromet a tirar-lo endavant en els primers mesos i aquest
pla el que ens dirà és si hi ha o no hi ha habitatges buits i quina quantitat d’habitatges buits
tenim en el municipi.

Un cop fet això, és evident que podrem mantenir o seguir mantenint el que ja fem, que és el
contacte amb les diferents entitats financeres del nostre municipi. Explica que, com saben
els presents, ja havíem fet una reunió per avançar-nos als possibles casos de desnonament
que hi hagués i han estat els directors de diverses entitats financeres que ens han trucat per
avançar-se, abans de fer-ho amb procediments judicials i així intentar fer-ho a través dels
Serveis Socials del municipi i a través d’Ofideute, que és una entitat creada des de la
Generalitat. També intenten, a través del Consell Comarcal, d’arribar a una mediació i evitar
tot aquest tipus de desnonaments.

Es disposa a fer una explicació del què ens demana la moció que són totes aquelles ajudes
que hi ha hagut a l’any 2012 i 2013 quant a lloguer. Diu que ho estan tancant, i abans de
divendres ho han de tenir tancat i ho han de trametre al Consell Comarcal, perquè ho passi
a la Generalitat de Catalunya. Per tant, el compromís és que al llarg de la setmana vinent o,
com a molt estirar, al cap de quinze dies tindrem aquestes dades.

Creu interessant que la dada que potser pot suscitar més preocupació són els processos en
desnonament que hem tingut els darrers anys.

A l’any 2012 es van començar disset processos de desnonament i, dels iniciats, catorze van
arribar a bon terme. Eren nou de lloguer i cinc hipotecaris. Set dels nou casos de lloguer van
ser resolts favorablement gràcies a l’ajuda al lloguer que dóna la Generalitat de Catalunya i,
es va poder parar el procés judicial. També van tenir la sort de poder negociar directament
quatre resolucions amb la intervenció dels Serveis Socials del Municipi, amb l’oficina
d’intermediació d’Ofideute i amb les diferents entitats bancàries.
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Afegeix per dir que aquí, en el municipi de Roses, tenim la sort que les entitats financeres
col·laboren i, per tant, és d’agrair que podem tenir aquesta col·laboració i tres dels processos
que estaven actius s’han resolt o s’han mantingut durant l’any 2013.

També és cert que a l’any 2012 varen tenir tres desnonaments, dos deguts a manca de
pagament del lloguer i un degut a manca de pagament de la hipoteca. Quan s’acaba la
resolució mai ens descuidem del tema, treballem fins que aquestes persones s’han reubicat,
tenen un nou habitatge o d’alguna manera han solucionat el seu problema.

D’aquests tres desnonaments que va haver-hi, dues persones van reubicar-se d’alguna
manera, tornant als ambients familiars, a casa dels pares o a casa d’algun parent i un altre el
van poder reubicar. Tots saben que fins i tot va haver un cas que va sortir a la premsa i que
en aquests moments està en una pensió. Vàrem poder intercedir com a Ajuntament, perquè
li poguessin fer un preu més favorable als seus interessos.

A l’any 2013, per sort, s’ha de dir que han baixat els processos de desnonament. N’hem
tingut tretze, en aquest cas van aconseguir resoldre’n tres favorablement a través de l’ajuda
al lloguer que fa la Generalitat de Catalunya.

Abandonaments voluntaris de domicili en van tenir dos, això vol dir que moltes vegades es
troben que hi ha gent que paga uns lloguers excessius o com que no arriba a poder pagar la
hipoteca, decideix estalviar una mica, marxar i buscar un altre lloc per llogar. Puntualitza que
d’aquests casos, n’han tingut dos a Roses.

A Roses també hi ha hagut dues moratòries judicials. Recorda que a la Llei Hipotecària les
moratòries judicials es produeixen, com saben els presents, quan es presenten casos
d’extrema pobresa o perquè hi hagi infants petits.

Hi ha tres casos més que en aquests moments estan en procés, els estan negociant i
segurament tindran una solució. A través del pagament del lloguer podran mantenir
l’habitatge i, en el cas hipotecari, sembla que arribaran a bon port a través del contacte amb
les diferents entitats financeres.

Casualment també, són tres els casos que aquest any passat es van donar de desnonament
i d’aquests tres casos, un d’ells va aconseguir un lloguer més baix i, en els altres casos que
eren persones força joves,  han pogut tornar a casa dels pares i, per tant, d’alguna manera
han pogut solucionar momentàniament el seu problema.

Amb això vol donar a entendre que no hi ha problemes de gent que es queda al carrer, que
no hi ha problemes de gent que fins i tot ha de marxar del municipi, sinó que estan
treballant, perquè tothom pugui resoldre de manera favorable les seves problemàtiques.

Evidentment, com ja s’ha dit, tant des del Partit Popular com des de Convergència i Unió, i
des del Govern Municipal de Roses, havia de votar i fer nostra aquesta moció que
presentava el Partit Socialista.
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Diu que són sensibles a aquests temes i s’estan fent moltes feines des de fa molt de temps
per intentar ajudar les famílies que tenen problemes al municipi, des d'ajudar-los amb ajudes
d’urgència social, amb pagament de diferents factures per evitar talls d’aigua, de llum i de
gas. Subratlla la importància de la mediació, per tal que la gent no hagi de deixar el seu
habitatge.

Es troben que buscar i  trobar habitatges que estiguin per sota del preu del mercat en
municipis turístics és una tasca dura i feixuga, però en alguns casos han conseguit de
poder-ho fer així.

Com diu, voten favorablement, sobretot perquè la moció és molt constructiva, que dóna com
a final només aquesta sanció als bancs a la que entén que no caldrà arribar-hi, sobretot per
aquesta bona entesa que tenen amb les entitats financeres del municipi. Vol recalcar que
per començar a poder tirar endavant tots aquests sistemes, primer de tot,  ens cal el pla
local d’habitatge,  que ens dirà quins són els casos de vivendes desocupades, si en tenim o
no en tenim i si en tenim moltes o no. A partir d’aquí,  poder treballar amb un “plàning” ben
fet.

Aprofita per comentar que junt amb la regidora d’Urbanisme i Habitatge, senyora Sílvia
Ripoll, a l’ajuntament de Terrassa, els van explicar els procediments legals i com ho havien
fet per aconseguir aquests habitatges. Els han explicat que moltes vegades hi ha una feina
molt feixuga i que hi ha molts expedients oberts, però,  finalment, volen aconseguir que la
gent tingui un habitatge, que la gent no hagi d’anar al carrer, però els està costant molt i, per
tant, en aquest cas, com a municipi, ens podem sentir afortunats de no tenir aquestes
problemàtiques que tenen ciutats més grans, sobretot, de l’àrea metropolitana de Barcelona.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sra. Francisca Guijarro.- Reitera l’agraïment a tots els grups municipals per haver arribat a
un consens. En aquest cas felicita a l’Ajuntament que hi hagi un seguiment al darrere. Troba
a faltar aquesta informació que tan extensament el senyor Danés els ha facilitat ara.
Potser, de tant en tant, aquesta informació podria estar recollida com a informació de
l’Alcaldia.

De totes maneres, torna a dir que agraeix l’explicació que els ha donat i sobretot els dóna
una certa tranquil·litat saber que la situació a Roses no és tan greu i que es van resolent els
casos.

Suposa que el tema més complicat serà amb els habitatges que estan de lloguer, per la
dificultat en la resolució d’aquests problemes. Evidentment tots posaran fil i agulla, perquè
estan aquí per treballar i col·laborar en aquesta línia.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DE POBLE
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Sra. Ma. Àngels Arjona.-  Diu al senyor Marc Danés que aquestes dades que ha llegit també
les té, són les mateixes i al respecte comenta que aquestes dades només corresponen als
processos iniciats a Roses que han passat pel departament de Benestar Social, però que
desgraciadament hi haurà casos que potser no han recorregut als serveis que presta
l’Ajuntament.

Demana que quedi clar que només són aquestes les dades que tenen, perquè és molt
possible que hi hagi casos que desconeixen i que potser a partir d’ara també recorreran a
Benestar Social, d’aquí la importància de la moció.

RESPOSTA DEL REGIDOR DE BENESTAR SOCIAL

Sr. Marc Danés.- Diu que aquesta informació és pública. Els presents sabran que el mes de
febrer de l’any 2013 van fer una exposició al Hall del teatre on va explicar al llarg de més
d’una hora totes les activitats, tot el que estaven fent, com ho estaven organitzant i quines
ajudes donaven.

És compromís d’aquest govern fer-ho també aquest 2014, a banda que la senyora Arjona és
un exemple de quan va al departament a demanar qualsevol tipus d’informació, se li dóna,
evidentment, sense dades personals ni res de tot això. Els regidors no cal ni que li demanin,
el mateix tècnic els passa les dades que, com a regidors, tenen tot el dret a tenir.
Evidentment,  com sempre els diu, per a qualsevol pregunta que tinguin el seu despatx
sempre és obert. El regidor diu que sempre és a l’Ajuntament i, per tant, poden venir a
preguntar qualsevol cosa.

Reconeix que la senyora Arjona té tota la raó, però també li assegura que encara que no
hagin passat pel departament de Benestar Social, en el moment greu, que és moment del
llançament, quan la gent ha de deixar el seu habitatge i en aquestes dates n’hi ha alguns
que no els han pogut solucionar, perquè no se n’han assabentat fins que els han dit que
l’endemà els feien fora de casa. Després actua el departament de Benestar Social, intentant
reallotjar-los o fer qualsevol tema d’aquests.

També s’ha de dir que amb la nova llei, els jutjats tenen una certa obligació d’avisar
l’Ajuntament d’aquests desnonaments i ha de dir que no sempre ho fan. Per tant, si ells
compleixen amb el seu deure d’avisar l’Ajuntament, els Serveis Socials han de fer un
informe social per intentar aquestes moratòries. Esperen que tot vagi bé.

Han parlat amb Justícia de Figueres i no tenen gaire casos d’urgència social i de problemes
de pagament. Evidentment, hi ha desnonaments i els bancs es queden vivendes
d’hipoteques impagades de moltíssima gent que potser no ve a l’Ajuntament, perquè el
tenien com a segon habitatge. El regidor reconeix que d’aquests n’hi ha moltíssims, però ens
centrem a ajudar el primer habitatge i a la gent que ho està passant malament. De casos de
desnonaments en segones vivendes en tenen moltíssims al municipi.
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L’alcaldessa dóna les gràcies a tots per haver consensuat aquesta moció i sense necessitat
de votació i per unanimitat dels membres presents, s’acorda aprovar la moció tal com ha
estat presentada i s’eleva a acord plenari.

08.- DECLARACIÓ INSTITUCIONAL DE L’ALCALDIA

La senyora Montse Mindan i Cortada, alcaldessa presidenta de la corporació, llegeix la
següent declaració institucional:

Davant  l’anunci de la convocatòria d’una consulta per tal de decidir si la nació catalana vol
esdevenir un estat independent, aquest Ple, integrat per representants electes per la
ciutadania de ROSES, vol manifestar:

1. La seva satisfacció per l’acord entre la majoria de les forces polítiques al Parlament que
farà possible la celebració d’una consulta on el poble de Catalunya decidirà, de manera
lliure i democràtica, el seu futur col·lectiu.

2. El seu compromís amb la Generalitat i amb el Parlament de Catalunya, representants
legítims del poble català, per tal que aquesta consulta sigui realitat.

3. La seva crida a la ciutadania a què participi de manera activa, pacífica i en llibertat en
aquest acte democràtic, decidint el seu destí.

EXPLICACIÓ DE L’ALCALDIA

Alcaldessa.- Explica que Roses com a municipi membre de l’AMI (Associació de Municipis
per la Independència) ens han demanat si podíem presentar aquesta declaració.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sr. Francisco Martinez.- Diu que el seu grup municipal hi dóna suport.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE

Sr. Francesc Giner. Diu que el seu grup dóna suport total a aquesta declaració i a més a
més, estan molt orgullosos que aquest Ajuntament faci aquesta declaració institucional.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ
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Sr. Carles Pàramo.- Manifesta que el Grup Municipal de Convergència i Unió s’adhereix
plenament a aquesta declaració institucional que fa l’alcaldessa. El seu grup municipal dóna
un suport ple a aquests tres punts.
Aprofita per explicar que ahir mateix l’Agrupació Local de Convergència a Roses va iniciar
una campanya a favor del sí, per concenciar als ciutadans que varen voler escoltar quines
són les raons que exposaven.

En aquesta línia vol felicitar l’alcaldessa per haver presentat aquesta moció, seguint la línia
de l’Associació de Municipis per la Independència.

Tot seguit es passa a votació i se n’extreu el següent resultat:

Vots a favor:  Quinze (15) Carles Pàramo, Sílvia Ripoll, Marc Danés, Josep Ma. Mas
Blanch, Sílvia Useros, Juan Manuel Fernandez, Anna Jorquera, Ambrosio Martinez, Carles
Ferrer, Francisco Martinez, Francisca Guijarro, David Beltran,  Francesc Giner, Ma. Àngels
Arjona i Montse Mindan.

Vots en contra: Tres (3)  Manel Escobar, Àngel Tarrero i Carlos López.

Abstencions: Una (1) Francisca Martin.

En veure el resultat de les votacions, l’Alcaldia presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat redactada i s’eleva a acord plenari.

09.- PRECS I PREGUNTES

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sr. Carles Ferrer.- Manifesta que farà cinc preguntes a l’Equip de Govern. Fa les següents
intervencions:

01.- Diu que l’Equip de Govern format per Convergència i Unió i el Partit Popular van
presentar una querella criminal contra un ciutadà per portar uns documents a Fiscalia
Anticorrupció. Aquests documents feien referència a l’hotel Casa del Mar, propietat de la
família Pàramo. Voldrien saber com està això, si han demanat informació des de Fiscalia o
com està.

S’adreça a l’Equip de Govern i pregunta si no ho han entès i per això ho torna a preguntar.
Diu que l’Equip de Govern format per Convergència i Unió va passar pel Ple una querella
criminal, perquè un ciutadà va portar uns documents a Fiscalia Anticorrupció. L’Ajuntament
de Roses va contractar l’advocat Carles Monguilot per un valor de 9.000 € per interposar
aquesta querella. Vol saber com està aquesta qüestió. Era una querella d’un senyor que
creu que es deia Blánquez, va passar pel ple i volien saber com estava. No sap com anava
o si es tractava d’una modificació de volums del POUM.
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02.- Pregunta si s’ha fet alguna actuació amb les pèrgoles il·legals. Quan van preguntar, els
van contestar que es faria una actuació per regular aquestes pèrgoles il·legals. Van dir que
cridarien tècnics.

03.- En una Junta de Govern ha vist que s’ha contractat al senyor Dani Abad Riera per valor
de 10.000 € més IVA per fer un projecte de la zona esportiva. Pregunta si li poden explicar
quin és aquest projecte.

04.- Diu que en el Cementiri de Roses s’han construït uns columbaris que són per posar-hi
les cendres i en el lloc on es construeixen aquests columbaris s’enderrocaran uns que com a
mínim tenen set anys d’antiguitat. Pregunta perquè s’enderroquen uns columbaris que ja
estan fets per fer-ne uns de nous. Pregunta si no es podrien ubicar en un altre lloc i ens
estalviaríem aquesta despesa innecessària.

05.- Per últim i per acabar, degut a la votació de l’últim punt, pregunta si el PP de Roses
frenarà la deriva independentista de Convergència i Unió de Roses.

Sr. Francisco Martinez.- Fa les següents intervencions.

01.- Diu que la primera pregunta ja és un clàssic. Pregunta com està l’edifici de “Ca l’Anita” i
en quin punt es troba, si se sap què es farà allà, quan es farà. Vol saber com està.

02.- Diu que la segona intervenció, més que una pregunta, serà un prec. Al mas Boscà, al
carrer Pallars Sobirà, tocant al rec d’En Mates hi ha un petit parc infantil on s’han emportat
un dels balancins i, a més, pregaria que es posés una tanca, perquè els nens que van a
jugar allà no puguin caure per la llera del rec. És un que hi ha a l’entrada del mas Boscà, a
mà esquerra.

03.- Fa poc que van aprovar la concessió per Ple del subministrament d’aigua. Atesa la Llei
que va aprovar el Govern Central, de sostenibilitat i racionalització de la Hisenda Local, com
per les dades que van donant cada mes estem per sota dels vint mil habitants, vol saber si
això comportaria alguna mena de problema a l’hora de fer aquesta concessió, atès que
segons la llei s’hauria de fer per menys diners i segons té entès podria  fer-ho la Diputació o
una cosa semblant. Vol saber com estaria aquest punt.

Alcaldessa.- Pregunta al senyor Francisco Martinez si s’està referint al que ha de sortir a
concurs. La concessió,  encara no ha sortit, no han aprovat res i només han tret a concurs la
concessió de l’aigua.

Sr. Francisco Martinez.- Diu que més que res,  com ha sortit la llei aquesta de sostenibilitat,
que diu que els municipis de menys de 20.000 habitants ho han de fer per menys del què en
aquest cas  ho faria la Diputació i sabent, per les dades que està donant, que sempre estan
per sota dels límits, pregunta si això comportarà alguna mena de problema a l’hora de fer
aquesta concessió.

Sra. Francisca Guijarro.- Fa les següents intervencions:
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01.- La primera pregunta està adreçada al senyor Àngel Tarrero. Explica que a la pujada de
la riera Ginjolers, mes sí, més no, es troben amb accidents de motos, amb cotxes que
travessen, etc.

La setmana passada va haver un accident d’un cotxe que va atropellar una moto i se’l va
emportar l’ambulància i quan no és això és una altra cosa. Es refereix a la riera Ginjolers,
tocant amb la cantonada de la Guàrdia Civil.

Reconeix al senyor Tarrero que allò és complicat. Als matins ja s’està regulant força bé el
trànsit, però sí que és veritat que allà tenim cada ensurt terrible. La gent agafa unes
velocitats increïbles en aquell carrer i després cada dos per tres hi ha accidents i alguns
d’ells són greus. A veure si poden fer alguna cosa.

Sra. Francisca Martin.- Fa les següents intervencions:

01.- Diu que l’edifici de la depuradora de marisc ja fa temps que està buit o tancat, perquè la
persona que ho portava es va traslladar a la planta de filetejat. Pregunta quines mesures
prendrà  l’Ajuntament amb aquest edifici o si tenen pensat de fer-hi alguna cosa.

Sr. David Beltran.- Adreça la següent pregunta al senyor Josep Ma. Mas Blanch.

01.- Demana que li expliquin la tallada d’arbres del càmping Bahia.

Sr. Francesc Giner.- Fa les següents intervencions:

01.- La primera intervenció està relacionada amb la web turística de la que han parlat una
mica aquest matí a la Junta de Portaveus i voldria fer dues preguntes.

− Veuen que la web de turisme és poc útil, de vegades no està ben traduïda, no té una
informació complerta i actualitzada, no té una utilitat real que és el que ha de tenir tota
web d’un municipi turístic com el nostre. Volen saber quins són els recursos que es
destinen a aquesta web, tant de personal com econòmic.

− Han constatat que a dia d’avui la web no està ben adaptada ni és pràctica per al mòbil,
que és un requisit força indispensable per a qualsevol web turística. Pregunta si tenen
pensat adaptar-la.

− Manifesta que Gent del Poble es posa a disposició del responsable de la web per
solucionar aquesta greu deficiència que té l’Àrea de Turisme.

02.- S’afegeix a la pregunta que ha fet el senyor Carles Ferrer amb la qüestió dels
colombaris. Saben que actualment n’hi ha setze i volen preguntar per què s’han
d’enderrocar aquests setze que ja existeixen i si s’enderroquen quin és el pressupost que
tenen de fer aquests setze columbaris més els nous.
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03.- Un veí de Roses li ha fet una petició en relació a les nombroses plaques franquistes que
encara queden de l’època de quan es feien els pisos de protecció oficial. Hi ha plaques
situades a les parets o a les façanes de les cases. Pregunta si hi hauria alguna manera de
poder treure aquests símbols franquistes que fa tants anys que estan als nostres carrers.

Sra. Ma. Àngels Arjona.- Fa la  pregunta següent:

01.- La pregunta de la senyora Arjona té relació amb un punt de la Junta de Govern,  en
concret del dia 20 de desembre de l’any passat, que en el punt 7.1. diu : Aprovació del
contracte menor per encarregar els treballs per redactar el projecte d’obres de remodelació
de la zona verda de l’illa d’Ithaka, a la Gran Via de Pau Casals de Roses per ubicar-hi el
mercat de no sedentaris.

Demana si li poden explicar si el mercat es canvia de lloc, d’ubicació i perquè s’ha fet aquest
contracte d’obra menor.

02.- Té un prec relacionat amb la riera Ginjolers, ben bé en el tros on hi ha la Sarfa. Les
llambordes que hi ha al voltant dels arbres estan molt sortides. Per qüestions de feina va
cada dia a la Sarfa i per allà passa molta mainada, gent que va a les escoles, etc. i ha vist
molta gent ensopegant amb aquelles llambordes. Demana al senyor Josep Ma. Mas Blanch
que prengui nota per veure si es pot adoptar alguna solució.

03.- Passejant pel passeig de Santa Margarida, de les fustes que separen el passeig de la
platja, algunes serveixen de taula i altres són seients, estan força malmeses i aixecades i
podrien donar problemes o fer mal a algú. Ara no hi ha massa gent, però vindrà Carnaval i
esperen que  hi haurà molta gent per aquí a Roses. Suposa que està previst de fer-ho, però
ho pregunta.

04.- Diu que tot aquell tram de la bocana de Santa Margarida està fatal. Suposa que el seu
arranjament ja pertany a Ports, però li agradaria que des de l’Ajuntament poguéssim fer-los
alguna demanda, perquè ho arreglin. Realment hi ha molts de sots, és un trencacames.

Alcaldessa.- Demana a la senyora Arjona si pot aclarir la seva darrera intervenció, quan es
referia a la bocana. Si es refereix al paviment de la bocana de Santa Margarida, la zona que
fa una corba.

Sra. Arjona.- Respon afirmativament, es refereix al paviment del dic de recer.

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L’OPOSICIÓ

Sr. Carles Pàramo.- Respon al senyor Carles Ferrer.

− En relació a la querella criminal a la que es referia el senyor Carles Ferrer, respon que,
efectivament, a les eleccions del 2011, sis o set dies abans, alguna persona, s’ha
demostrat que amb molt mala fe, va presentar una denúncia que, un cop va tenir el
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segell de la Fiscalia, es va dedicar a enviar-lo per correu electrònic a milers de
persones d’aquí Roses.

Aquella suposada denúncia, de suposats actes delictius, va ser investigat pel Jutge i
per la Guàrdia Civil, no es va imputar a ningú i es va arxivar, perquè tot era
absolutament infonamentat.

Aleshores, vista aquesta mala fe i que denunciava presumptes actuacions delictives,
tant de polítics com de funcionaris municipals, lògicament, no podem permetre que
aquestes coses passin impunement i que no passi res.

Varen decidir, lògicament, amb tots els informes que calien, d’obrir una querella criminal
contra aquesta persona que va posar aquesta denúncia. No saben en quina situació
està i quan arribi el moment ja es dirà.

Respecte als expedients disciplinaris o urbanístics que hi ha a Roses, s’està fent una
investigació a fons i està sortint que estem ja a l’alçada dels nou-cents expedients
disciplinaris que no s’han resolt, la majoria del mandat 2007-2011. Volen analitzar el
què es denuncia. El senyor Pàramo es pregunta en què estan fallant quan arriba un
moment que centenars de veïns fan determinades actuacions. Els fa pensar que potser
la norma està mal feta i no és pas els veïns que fan una mala actuació. S’han de mirar
quines són les solucions.

Repeteix que estem a nou-cents expedients i potser estem acabant el 2011 i a primers
del 2012. Falta analitzar els expedients que han sortit aquest 2012 i el 2013, així que
passarem del mil casos.

Recorda que poc abans d’aquestes eleccions, un regidor que hi havia aleshores i que ja
no ho és actualment, va denunciar  que hi havia un armari ple de denúncies arxivades o
endreçades allà. En alguns casos ell havia demanat que es tiressin endavant i que no
s’havien tirat endavant.

En definitiva, estan posant ordre en el sentit d’analitzar que si hi ha tanta gent que
incorre en aquella infracció, potser és el POUM que no està adequat als nous temps.

Posa l’exemple dels centenars de balcons que hi ha al poble de Roses, que la gent hi
ha posat un tancament d’alumini i que ho ha convertit en una ampliació del seu propi
habitatge, una ampliació del menjador, de l’habitació o del què sigui.

Aleshores, amb tota aquesta situació, no poden fer el mateix que han fet durant anys.
No parla de l’anterior govern, sinó de l’altre i l’altre.

Com que hi ha tanta feina, allò va prescrivint i el que té “més cara” tira endavant i
tothom mira de fer allò que es pugui.
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Ha parlat d’aquestes situacions amb habitatges privats, amb establiments d’hotels,
restaurants i càmpings que tenen instal·lacions fetes d’aquesta manera, a precari.
Podrien parlar de més d’un centenar d’instal·lacions.  Estan treballant en això.

− Quant a la bocana de Santa Margarida, diu que avui o demà sortirà  un escrit, que
signa ell mateix, com a tinent d’alcalde, responsable de Coordinació, Territori i
Sostenibilitat, adreçat a la Direcció General de Ports, Transports i Mobilitat de la
Generalitat, en el sentit que, segons el seu bon entendre, defineixin què és i quines són
les competències que tenen en aquells espais de Santa Margarida, perquè no està clar
si són d’ells, si són nostres o si són d’un concessionari. Aquí s’inclou el dic de recer i
diversos espais que el nostre POUM defineix com a zona verda, dins de Santa
Margarida. Posa l’exemple de l’edifici de capitania al  final del passeig, a la dreta.

− Estan en una situació d’ambigüitat, estan mirant de posar ordre, perquè són problemes
que l’Ajuntament de Roses arrossega des de ja fa dècades i que han de mirar que arribi
a terme.

− S’ha de fer una acció de drenatge per buidar i permetre l’accés nàutic per Santa
Margarida i aleshores quan s’hagi fet aquesta feina el que se’ls ha demanat és que es
faci un repàs de tot el dic de recer, perquè tot allò està fatal, des de fa molts i molts anys.
Però durant anys també ha estat d’aquelles situacions ambigues, de si era de l'antic
concessionari “Explotans SA” o si aquest ho va passar a la Generalitat de Catalunya. De
mica en mica, van posant-ho tot en ordre.

Sra. Sílvia Ripoll.- Respon les preguntes relacionades amb el seu departament.

− Al senyor Carles Ferrer li respon que el senyor Dani Abad, és un arquitecte de Roses,
que li han encarregat el projecte del bar del camp de futbol, a petició de l’AE de Roses,
perquè considerava que tenia unes mancances. Fa uns mesos va haver de sentir que
l’anterior equip de govern ho encarregava tot a gent de Roses i l’actual Equip de Govern
també està fent l’esforç de buscar arquitectes d’aquí.

Segueix explicant que també han encarregat el  projecte de soterrament d’uns
contenidors a un altre arquitecte jove del poble  i  tots els petits projectes de proximitat,
per poc que es pugui, s’intenta encarregar-los a arquitectes del poble.

Per acabar la seva explicació, respon que sí, que s’ha encarregat aquest projecte al
senyor Dani Abad.

− Quant a les preguntes que tenen en relació amb l’edifici de Ca l’Anita,  quan li pregunta
com estan les obres, respon que estan en el seu tram final i convida al senyor Francisco
Martinez a que l’acompanyi.

En relació a l’altra qüestió relacionada amb Ca l’Anita, com tot sovint ho pregunta, la
regidora pensa que potser la resposta no li deu agradar. Informa que les obres de Ca
l’Anita segueixen amb bona marxa, estan en el seu tram final i preparant l’exposició amb
la qual obriran la planta baixa de Ca l’Anita. En  tot cas, això és tot el que pot dir.
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Sr. Josep Ma. Mas Blanch.- Respon les preguntes relacionades amb el seu departament.

− Explica que el projecte de construcció de columbaris és per a la construcció de trenta-
sis columbaris en dos fases.

Una primera fase és per a la construcció de setze columbaris al costat d’aquests setze
que hi ha, però els que quedaran estaran desaliniats i de diferent alçada.

Hi ha una segona fase que és la construcció de vint columbaris més per a substituir els
setze columbaris que hi ha actualment.

Aquesta segona fase es durà a terme només si tenen el consentiment de totes les
persones propietàries d’aquests columbaris i el preu, si mal no recorda per als trenta-sis
columbaris és de 6.000 € més IVA.

− Contesta al senyor David Beltran que la tala d’arbres del càmping Bahia és bàsicament
per un tema de seguretat.

Ja ha dit i explicat que els pollancres que hi ha al càmping Bahia són arbres que tenen
una vida de vint-i-cinc anys i que al cap de vint-i-cinc anys es comencen a podrir i són un
perill per a les persones. Allà s’hi realitzen diferents activitats, Festes Majors i hi va a
passejar molta gent. Representaven un perill per a les persones que vagin al càmping
Bahia. El més lògic és talar els arbres i en breu es substituiran per plataners.

Alcaldessa.- Entén que s’ha pres nota del prec relacionat amb la riera Ginjolers i les fustes
de la platja.

Sr. Àngel Tarrero.- Respon a la senyora Francisca Guijarro que és un encreuament força
complicat. Normalment sempre hi ha policies que estan dirigint el trànsit rodat en els horaris
de més afluència.

Els accidents solen ser sempre fora d’aquests horaris, gairebé sempre és gent jove, nois
amb ciclomotors. Hi ha unes normes com són les de respectar els stops,  el cedir el pas i, de
vegades, aquestes normes no les tenen molt assumides. Ja s’estan fent més controls a tots
els accessos als col·legis i incidint en aquestes rectes on s’agafa més velocitat.

Quant a les esquenes d’ase, comenta que no en volen posar més, perquè hi ha queixes que
produeixen destrosses i també produeixen accidents, perquè de vegades les fan servir fins i
tot de trampolí. Diu que faran més incidència en el tema que ha comentat.

Sr. Manel Escobar.- Respon al senyor Carles Ferrer que ja sap que no li agrada el pacte de
CiU amb el Partit Popular de Catalunya, ja sap que no li agrada aquest pacte a nivell local i
encara li agrada menys que estiguin treballant bé i estan treballant bé per Roses. Que amb
aquestes preguntes vulgui crear polèmiques i mal estesos...  Aclareix que els del Partit
Popular de Roses pensen exactament igual que els del Partit Popular de Catalunya, de
València, d’Astúries o d’Andalusia, cosa que en el partit del senyor Carles Ferrer no passa.
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Assegura que el Grup Municipal Popular formarà part de l’aplicació de les lleis de respecte a
la Constitució i li aclareix que el Partit Popular pensa exactament igual a Roses, a Girona, a
Catalunya, Andalusia o a Astúries i que formarà part de l’aplicació a les lleis, el respecte a
les mateixes i a la Constitució.  Diu que s’estimen una Espanya on hi sigui Catalunya.

Se sent que el senyor Carles Ferrer fa una intervenció que no queda gravada, a la qual el
senyor Escobar respon que això també ho ha de dir i que el senti tot Roses, perquè s’ha
d’anar amb la cara per davant i dir sempre això.

Alcaldessa.- Diu que, en tot cas li deu flaquejar la memòria, perquè si aquest pacte és
antinatural, el que hi ha hagut abans a Roses ...

Sr. Carles Ferrer.- Novament se senten protestes del regidor socialista, però aquestes
protestes no queden gravades.

Alcaldessa.- Diu que l’objectiu de l’Equip de Govern és seguir treballant i l’objectiu del
senyor Carles Ferrer era evitar que qui havia guanyat governés. Puntualitza que el de
l’Equip de Govern és que qui ha guanyat pugui governar amb pau i tranquil·litat.

− L’alcaldessa respon que l’edifici de la depuradora és veritat que està tancat. Han estat
parlant amb qui havia estat utilitzant la depuradora i han tingut una reunió amb Ports de
la Generalitat, però els falta una trobada per veure qui és que ha d’afrontar el cost de
tirar-ho a terra. Una altra cosa és que en el cas que allò surti a concessió, si
l’ajuntament estaria disposat a apostar per tenir-ho com a referent nostre i poder fer
alguna actuació turística, perquè seria un lloc molt maco per poder-ho fer.

Tenen claríssim que allò s’ha de tirar a terra, perquè la vista des del mar és molt
negativa, molt lletja i està molt brut. Per tant, intentaran que sigui qui sigui, l’últim
responsable ho tiri a terra i que, evidentment, faci front a aquest cost.

− Pel que fa a la web turística, és veritat que n’han estat parlant. No creu que sigui una
greu deficiència  i li diu que a l’oficina de Turisme, a l’actualitat, hi ha quatre persones
que treballen tot l’estiu, no poden fer vacances i les fan ara.

La traducció a l’alemany que el senyor Francesc Giner li demanava està feta quant a
titulars, però els falta que els passin el text i tot ho fa el personal de l’Ajuntament. És
evident que si l’Ajuntament no arriba a poder-ho fer, hauran de buscar col·laboració, però
no pot col·laborar tothom, perquè hi ha dades i tenen la llei de Protecció de Dades que
els obliga. Per tant,  si volen obtenir alguna col·laboració, els obliga a externalitzar
aquest servei.

Aquesta llei que tenen no els deixa contractar. Hi ha departaments que els costa molt
tirar la feina endavant.

Per exemple, amb els habitatges d’ús turístic ja porten més de mil expedients. No sap
dir-li el cost de la pàgina web i ja li farà arribar. No és una pàgina web que sigui
deficitària, sinó que segurament el que li falta és que es vagi actualitzant. En això li dóna
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raó i el que farien seria de mirar si ho poden treure a concurs o demanar algun servei
que els vagin actualitzant aquesta web turística i també la seva possible aplicació en
alguna app.

− Pel que fa a les plaques franquistes, diu que n’ha vist molt poques. No sap si cada
propietari de cada casa és qui pot decidir. En tot cas, serà una consulta que hauran de
fer a nivell jurídic, si poden obligar a treure-ho o si tothom en el seu patrimoni pot tenir
penjada la història que consideri.

− Pel que fa a l’acord de la Junta de Govern Local, quant a la remodelació de l’Illa
d’Ithaca, s’ha demanat un projecte per veure si es pot ubicar el mercat dels diumenges
en aquella illa i que tinguessin disponibilitat de l’aparcament durant tot l’estiu, inclosos
els diumenges,  de tota la zona de darrera de la Ciutadella.

Tenen algunes parades que ja no s’ocupen, el mercat s’està reduint, estan intentant,
des de fa dos anys, que tothom compleixi amb les seves obligacions de pagament,
d’ocupació, de neteja, etc. i voldrien reordenar el mercat dels diumenges i si és possible
ubicar-lo a l'illa d’Ithaca. Pensen que seria bo, per poder disposar d’aquest aparcament
tot l’any, perquè necessiten també aquestes places els diumenges matí i no haver de
fer tot aquell moviment de cotxes els dissabtes i els diumenges.

− Quant al columpi del mas Boscà, l’alcaldessa diu que ho arreglaran i miraran, si cal, de
posar-hi una tanca.

Sr. Carles Pàramo.- Respon que els efectes de la ARSAL (Llei de Racionalizació i
Sostenibilitat de l’Administració Local) encara no es coneixen en tot el seu abast.

En tot cas, si Roses és un municipi de menys de 20.000 habitants, lògicament, estarà en
una franja de municipis que se li crean tota una sèrie de condicions. Intueixen que el primer
que s’haurà de fer és una anàlisi de servei per servei, quin és aquell que és rendible i el que
no és rendible i, lògicament, en base a aquelles competències pròpies, que la pròpia llei
adjudica.

La pregunta que els fa en aquest moment no té resposta, però en tot cas sense cap mena
de problema. La concessió de l’aigua està caducada i no hi ha res que afecti a aquesta llei
ARSAL.

− Demana a l’alcaldessa d’intervenir si aquesta li permet. Considera que la pregunta que
s’ha fet al Partit Popular també considera que s’ha fet a l’altra part del govern, com a
coalició.

El senyor Pàramo aclareix que aspira a una Catalunya independent i arribar-hi per la via
de la legalitat. Diu que de legalitats n’hi ha moltes. Hi ha la legalitat espanyola, la
legalitat europea i la internacional. Aleshores, d’una forma legal, la gent de
Convergència i Unió aspira a arribar a la independència per la via absolutament
democràtica, d’aquí a que demanin aquesta consulta. També aspiren  a arribar a la
independència per la via pacífica, aleshores, tenen clar que l’endemà que siguin
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independents, els que estan asseguts en aquesta taula continuaran essent catalans al
servei de Catalunya. Per tant,  el camí  que Convergència i Unió ha seguit durant tots
aquests anys ha estat d’inclusió i mai exclusiu.

Al president Artur Mas li ha sentit dir que en aquest viatge a Ithaca els volen a tots d’alt
del barco. Convergència i Unió amb molt d’orgull, en govern amb coalició amb la gent
del Partit Popular, saben que en lleialtat a Catalunya faran allò que toca en aquell
moment.

Finalitza dient que aquesta és la seva interpretació.

Com que no hi ha cap més assumpte a tractar, l’alcaldessa aixeca la sessió a les 14:45
hores, de la qual cosa en dono fe.

L’alcaldessa presidenta El secretari general

Montse Mindan i Cortada Fco. Luís Muñoz Cameo


